
Zápisnica 

 napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 20. 4. 2017 

 

Prítomní:  

Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina 

BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H,  Zdeněk 

PITLIAK, Zdenko R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Ján  S K Ý P A L A, Bc. Martina 

TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka T A L Á N O V Á  

 

Ospravedlnení:                              - 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Iveta LAKOTOVÁ 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 13 poslancov 

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Peter  S I T O R 

                                                                           2. Bc. Ján  S K Ý P A L A 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Sitor a Bc. Skýpala?    

13 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                      

                                                                                                      

Návrhová komisia: 

1. Bc. TÓČIKOVÁ 

2. Zdeněk  P I T L I A K 

3. Matej  A L B E R T 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

13 za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

      

PROGRAM: 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok Kultúrny dom Poltár 

2. Zámer predaja majetku mesta – pozemky pod radové garáže 

3. Predaj nehnuteľností pre Martina Rusnáka a manželku Mgr. Evu  

Rusnákovú rod. Skrutekovú 

4. Predaj nehnuteľností pre Ing. Milana Baláža 

5. Schválenie cenníka vstupného na Mestské kúpalisko Poltár – sezóna 2017 

6. R ô z ne    

7. Diskusia 

8. Interpelácia 

9. Záver 

 

primátor 

-navrhol doplniť program: 6. Zásady participatívneho rozpočtu 

                                7. Spolufinancovanie ZŠ na projekte v rámci výzvy 
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Hlasovanie: 

Kto je za navrhovaný program doplnený o tieto body? 

 

13 za                                                    - proti                                     - sa zdržal hlasovania 

 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok Kultúrny dom Poltár 

prednosta 

-týka sa to rekonštrukcie KD o ktorú sa mesto dlhodobo pokúša. Vyšla výzva, ktorá je 

sústredená na zníženie energetickej náročnosti budov vo vlastníctve mesta. MsZ musí schváliť 

spolufinancovanie vo výške 5 %. Zo sumy 1.980.000 € činí 99.023, 90 €. 

 

Bc. Tóčiková 

-prišiel doplňovací e mail. Jedná sa o stavebné časti. Mala dotaz, či počítame  s tým, že sa 

bude robiť aj interiér. 433.000 sú neoprávnené náklady a odsúvacie hľadisko 157.000. Keď 

budeme robiť elektriku, zničí sa aj interiér. 

 

prednosta 

-projekt bol vypracovaný komplexne. Tá suma, ktorá vyskočila ako neoprávnený náklad, nás 

upozornili na to, lebo je limit na m2 a niektoré veci by sa nespravili do toho limitu na m2. 

400.00 by bolo treba vyfinancovať z mesta. Je to jedna z posledných šancí, kedy by sa nám 

podarilo KD zrekonštruovať. Toto je doklad ku podaniu žiadosti. Ak by bol aj projekt úspešný 

a nemáme na to, zmluva sa nepodpíše. KD bol dokončený v r. 1960 a zaslúži si to. 

 

Bc. Tóčiková 

-sme za to, ale mesto si musí prichystať ďalších 600.000 €. Podľa nej je rozpočet 2 mil. 

premrštený. Skutočné náklady budú vo verejnom obstarávaní. 

 

prednosta 

-je tam verejné obstarávanie  a tá suma nemusí byť taká. Verejným obstarávaním sa musíme 

dostať k nejakej sume 

 

Mgr. Brisudová 

-či vieme nejaký horizont, v akom by sme mohli mať výsledok projektu. V prípade 

schvaľovania treba 9 mesiacov na realizáciu stavby. 

 

primátor 

-to určuje ministerstvo, ako sa uzatvára zmluva. Prvé kolo bolo tak, že do 31. 3. bolo treba 

podať, druhé kolo malo byť do 30. 4. Ministerstvo 30. 3. zmenilo podmienku, že prvé kolo 

bude do 28. 4., druhé kolo možno do konca júna. My sme sa chceli dostať do prvého kola. Je 

60 mil. pre Slovensko a my chceme 2 mil. Do konca júna by sme mali vedieť výsledok. 

Jedno bez druhého sa nedá robiť. Rozbije sa a nebudú stierky, stĺpy. 

 

prednosta 

-keď by bola  výzva komplexne na rekonštrukciu, toto by sa nestalo. Len táto výzva je výslovne 

na energiu. Ešte prípadne, ak by vyšla výzva na rekonštrukciu budov, čo dnes nevieme. 

 

primátor 

-písali sme, aby to,  čo vláda schválila vlani, rešpektovali, lebo zaostalé okresy, sú inak 

bodované. Mala by byť šanca, žeby to  mohlo prejsť. 
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Do 30. 6. sa podáva projekt na verejnú zeleň. Môže sa dať do výšky 800.000. 

 

Mgr. Jánošík 

-či sa hradí projekt 

 

primátor 

-projekt bol zaplatený 

 

Mgr. Jánošík 

-je to dobrá záležitosť, dúfajme, že nedôjde k navýšeniu. Z rozpočtu to bude náročné. Úverové 

zaťaženie klesá. 

 

primátor 

-1, 5 je úverové zaťaženie. V rámci Slovenska sme v hospodárení na 1. mieste v r. 2016. 

 

p. Kamas 

-prečo má byť zasúvacie pódium za 157.000 €? Keď budeme prenajímať, budú treba stoly, 

stoličky. Je to predražené. 

 

MUDr. Baník 

-zrekonštruujme vonkajšok a potom budeme rozhodovať, čo ďalej. Aj o firme, ktorá to bude 

robiť. 

 

 UZNESENIE č. 25/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

    1.predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na SO  

- názov projektu: Zníženie energetickej náročnosti KD POLTÁR  

 

- výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa: 99 023,90 

€ z celkových oprávnených výdavkov 1 980 478,06 €  

 

- kód výzvy, t. j. OPKZP-PO4-SC431-2017-19  

 

Za                                        13  

Proti                                    - 

Zdržal sa hlasovania          - 

 

2. Zámer predaja majetku mesta – pozemky pod radové garáže 

prednosta 

-rok dozadu sme pripravili návrh na výstavbu garáží. Prvý návrh, aby to postavilo mesto, sa 

neujal. Dopyt je veľký. PD a stavebné povolenie,  je hotové. Pozemky by sa rozparcelovali 

a jednotlivé pozemky na 45 garáží, by boli verejnou obchodnou súťažou ponúknuté. 

Doterajšie náklady by boli zahrnuté do ceny pozemku. Mesto by zarábať nechcelo, ale aby to 

malo nejakú fazónu. Treba schváliť zámer. 

 

MVDr. Balog 

-aká plocha garáže bude 
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Ing. Cifraničová 

-28 – 29 m2 

 

prednosta 

-chceme vykryť náklady na cestu a inžinierske siete 

 

UZNESENIE č. 26/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

       1. zámer predaja majetku mesta formou verejnej obchodnej súťaže  

v zmysle §9a) ods.1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku:  

- pozemok: časti parcely č. CKN 1994/1 a časti parcely č. CKN 1992 spolu o výmere cca 1345 

m2 (časti p. č. EKN 1040/9 - orná pôda o celkovej výmere 13796 m2), v celosti 1/1 v pomere k 

celku zapísaná na liste vlastníctva č. 1 v k. ú. Poltár), na ktorom sa plánuje vybudovať 45 

radových garáží.  

Súťažné podmienky pre vypracovanie súťažného návrhu do obchodnej verejnej súťaže budú 

predložené na schválenie mestskému zastupiteľstvu. 

 

Za                                        12 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

Račko neprítomný 

 

3. Predaj nehnuteľností pre Martina Rusnáka a manželku Mgr. Evu Rusnákovú rod. 

Skrutekovú 

prednosta 

-je to posledný bod, aby mohli odkúpiť 

 

UZNESENIE č. 27/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

     l. predaj  majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
  v zmysle § 9 a) ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

  predpisov, týkajúcich sa: 

    

Stavba:  

- prevádzková budova č. 28/41 na Ulici družby na pozemku CKN parcela č. 31/2     

Pozemky:  

- pozemok pod stavbou, prevádzkovou budovou, CKN parcela č. 31/2, druh pozemku    

  zastavané plochy a nádvoria o výmere 91 m
2
 a  

- priľahlý pozemok CKN parcela č. 2523/4, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o  

   výmere 54 m
2
, 

katastrálne územie Poltár, zapísané sú na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 

 

Kúpna cena za budovu a pozemky 700,00 EUR
 
je určená na návrh kupujúcich: 
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Martina Rusnáka, bytom Poltár, Fučíkova 649/25 a manželku Mgr. Evu Rusnákovú, bytom 

Poltár, Fučíkova 628/19,  

v BSM v podiele 1/1 

 

Dôvody hodného osobitného zreteľa spočívajú v nasledovnom: 

 

Martin Rusnák a manželka Mgr. Eva Rusnáková sa v roku 2016 stali majiteľmi susedných 

pozemkov nachádzajúcich sa na Ulici družby, v katastrálnom území Poltár CKN parcela č. 36 

o výmere 718 m², druh pozemku: záhrada  a  CKN parcela č. 37 o výmere  28 m², druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria, na ktorých plánujú v blízkej dobe postaviť rodinný 

dom. V tesnej blízkosti ich pozemkov sa nachádzajú pozemky a budova v majetku mesta 

Poltár. Budova je dlhšiu dobu neužívaná a je v zlom stave. Spomínaná budova tvorí hranicu 

ich pozemku, po odsúhlasení odpredaja Mestom Poltár plánujú danú budovu na vlastné 

náklady odstrániť a takto voľné pozemky využiť ako prístup k novostavbe rodinného domu.   

    

Za                                     12          

Proti                                   -  

Zdržal sa hlasovania         -  

Račko neprítomný 

 

4. Predaj nehnuteľností pre Ing. Milana Baláža 

 

UZNESENIE č. 28/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

    l. predaj  majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 v zmysle § 9 a) ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších    

 predpisov, týkajúcich sa: 

    

Stavby:  

- prevádzková budova č. 25/35 na Ulici družby na pozemku CKN parcela č. 31/3     

- dve drevené prístavby, ktoré sa nachádzajú vedľa prevádzkovej budovy  na pozemku CKN  

   parcela č. 2523/3, bez súpisných čísiel, ktoré nie sú vedené na liste vlastníctva  

Pozemky:  

- pozemok pod stavbou, prevádzkovou budovou, CKN parcela č. 31/3, druh pozemku  

   zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
 a  

-  priľahlý pozemok CKN parcela č. 2523/3, druh pozemku zastavané plochy a     

   nádvoria o výmere 165 m
2
, (na pozemku sa nachádzajú dve drevené prístavby),  

katastrálne územie Poltár, zapísané sú na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 

 

Kúpna cena za budovy a pozemky 1100,00 EUR
 
je určená na návrh kupujúceho: 

 

Ing. Milana Baláža, bytom Poltár, Sklárska 593/47  

v spoluvlastníckom podiele 1/1 

Dôvody hodného osobitného zreteľa spočívajú v nasledovnom: 

 

Ing. Milan Baláž v žiadosti uvádza, že budovy a vyššie uvedené pozemky v majetku Mesta 

Poltár sú susediace s jeho pozemkom CKN parcela č. 33. Prevádzková budova je dlhšiu dobu  
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neužívaná a údržba budovy bola vykonaná pred rokom 1980 a nie je pripojená na žiadne 

inžinierske siete. Ďalej v žiadosti uvádza, že po odsúhlasení odpredaja Mestom Poltár plánuje 

prevádzkovú budovu zachovať a drevené prístavby vedľa budovy na vlastné náklady 

odstrániť, nakoľko ich stav je rizikový a môže ohroziť prechádzajúcich ľudí nádvorím, ktoré je 

využívané ako chodník.   

    
Za                                        12                                         

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

Račko neprítomný 

 

5. Schválenie cenníka vstupného na Mestské kúpalisko Poltár – sezóna 2017 

 

prednosta 

-MsPS navrhuje, ako bolo pred znížením v r. 2014 

 

MVDr. Balog 

-navrhol zľavu pre občanov mesta Poltár, v iných mestách majú domáci zľavu 

 

Mgr. Brisudová 

-v materiáli chýba dôvodová správa. Bola by rada, keby sa vyjadrila dozorná rada. 

V niektorých prípadoch sa jedná o nárast 100 % oproti roku 2016. Poslanci by mohli zaslať 

pripomienky dozornej rade, aby sa do dostali do materiálu. Mala dotaz, koľko platia študenti 

stredných a vysokých škôl nad 15 rokov. Deti do 3 rokov, vstup na kúpalisko s rodičmi, tam 

navrhla bezplatne. Čo sa týka návrhu zástupcu primátora, je to tak. Kúpalisko je v strate, ale  

vykrýva ju iba Poltár. 

 

MUDr. Baník 

-čo sa týka prejednávania v dozornej rade, nevidí v tom podstatnú vec. V predošlom období, 

na čom sa dohodli hlasovaním, aj tak sa potom dohodlo inak. Tí istí členovia, ktorí 

schvaľovali prvý návrh, tu hlasovali inak. Motívom nie je cena, ale počasie. Návštevnosť v r. 

2015 bola o 100 % vyššia, ako v r. 2016, čo bolo spôsobené počasím. 

 

Mgr. Jánošík 

-tiež požiadal o prepracovanie v dozornej rade. Strehová ponúka od 15, 00 hod. 50 % zľavu. 

Treba obmedziť prevádzku, ak na kúpalisku nikto nie je. 2. 11. išiel do Uhorského a svietilo sa 

tam o polnoci. Ako je to možné? To sú náklady. Tam, kde má miestnosť plavčík, alebo 

správca, nemá sa fajčiť. Teba odpísať po sezóne elektromer a vykurovanie. Prečo sa tam 

zdržiavajú ľudia po ukončení sezóny?  

 

Bc. Tóčiková 

-dozorná rada sa nezišla, lebo nemajú predsedu. Ona ju kľudne zvolá ohľadom vstupného. 

Mali by sme do kúpaliska zainvestovať, vyriešiť ohrev a budovať atrakcie. Treba prejednať 

v dozornej rade a dať do budúceho MsZ koľko by nás stálo vykurovanie vody. 

 

UZNESENIE č. 29/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.SCHVAĽUJE 
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    1.aby návrh cenníka vstupného a otváraciu dobu na Mestskom kúpalisku na sezónu 2017 

predjednala dozorná rada MsPS a ekonomická komisia a návrh predložili do budúceho 

zasadnutia MsZ 

 

Za                                    12                                        

Proti                                  -  

Zdržal sa hlasovania        1 /MVDr. Balog/   

 

6. Participatívny rozpočet 

Mgr. Brisudová 

-v minulom roku sme prvý krát schvaľovali participatívny rozpočet. Suma je rovnaká aj 

v tomto roku10.000 €. Je to možnosť pre občanov, aby spolurozhodovali o tom, akým 

spôsobom sa finančné prostriedky prerozdelia. Projekty schválené v minulom roku, mali byť 

realizované do 31. 3. Na tento rok neboli schválené zásady, preto návrh preposlala 

poslancom. Návrh na podávanie projektov je do 15. 6. Koncom júna by zasadlo MsZ, aby 

doba realizácie bola do 31. 12. Maximálna suma projektu je 2.500 €. Požiadala primátora 

mesta, aby sa tým zaoberali aj pracovníci mesta. Keď návrhy prídu, bude ich treba 

skontrolovať a dať na posúdenie ekonomickej a stavebnej komisii. Výstupy môžu 

odprezentovať  predsedovia komisií. 

Následne ich predkladatelia predstavia na zasadnutí MsZ, ktoré by malo byť v júni. Ak 

sa schvália, mali by byť platné týmto dňom. Občania môžu podávať projekty do 2.500 € s tým, 

žeby mali dať cenovú ponuku, aby sme vedeli, v akých hladinách sa projekty pohybujú. 

 

UZNESENIE č. 30/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.SCHVAĽUJE 

1. Zásady participatívneho rozpočtu mesta Poltár na r. 2017 

 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

7. Spoluúčasť mesta Poltár pre ZŠ v meste na projekte v rámci výzvy „V základnej škole 

úspešnejší“, ktorú vypísalo MŠVV a Š SR 

prednosta 

-projekt vypísalo Ministerstvo školstva na vytvorenie pracovných miest. 

Celkový rozpočet projektu 195.660 

Spolufinancovanie 5 %         9.783 

Vytvorené pracovné miesta – predpoklad 

-asistent učiteľa                       4 

-školský špeciálny pedagóg     1  

-školský psychológ                   1 /20% úväzok/   

-sociálny pedagóg                   1 /20% úväzok/ 

 

Mgr. Slavkovský 

-ešte idú do projektu cez Ministerstvo pôdohospodárstva na obnovu špeciálnych učební. Cca 

9.000 € bude 5 % spoluúčasť. Jedna aj druhá škola. 
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Mgr. Jánošík 

-na aké obdobie je projekt 

 

Mgr. Slavkovský 

-3 roky 

 

Bc. Tóčiková 

-celkove treba 40.000 €? 

Tohto roku 13.000 a 13.000 obidve školy. 

 

UZNESENIE č. 31/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.SCHVAĽUJE 

1. 5 % spoluúčasť mesta Poltár pre ZŠ, Ul. slobody na projekte v rámci výzvy „V základnej 

škole úspešnejší“, ktorú vypísalo MŠVV a Š SR. 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

2. 5 % spoluúčasť mesta Poltár pre ZŠ, Ul. školská na projekte v rámci výzvy „V základnej 

škole úspešnejší“, ktorú vypísalo MŠVV a Š SR. 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

R ô z n e 

MUDr. Baníková, poslankyňa BBSK 

-24. 4.  sa bude konať výjazdové zasadnutie VÚC v Českom Brezove. 

Poslancom poskytla materiál, ktorý vypracoval VÚC – analýzu sociálno - ekonomickej 

situácie v okrese Poltár. Podľa tohto materiálu je okres bezperspektívny, patrí medzi slabé 

okresy s nízkou infraštruktúrou.  

Populácia v okrese klesá, nezamestnanosť je jedna z najvyšších v celej SR. Pohybuje sa okolo 

20, 83 %. 

V okrese je 156 km ciest II. a III.  triedy. V nevyhovujúcom stave 84 km a v havarijnom 12 km. 

Celková suma na rekonštrukciu je 13 mil. €. Bola plánovaná z európskych fondov. Nakoľko 

BBSK prišiel v dôsledku určitých nesplnených kritérií zo strany predsedu o eurofondy, boli 

sme na toto obdobie čerpania vyradení z čerpania eurofondov. Všetky kapitálové výdavky 

a investičné akcie, ktoré realizuje BBSK sú momentálne len z vlastných zdrojov a ušetrených 

peňazí. 

 

p. Pitliak 

-zeleňanský most je v žalostnom stave 

-v okrese Poltár sa nachádza korunka strakatá. Treba ľudí prilákať aj na toto. 

-nad mostom nesvieti svetlo, ľudia ho nevidia 

 

MUDr. Baníková 

-mesto chcelo most do svojho majetku, tak ho VÚC delimitovala. Bola možnosť získať 

z Ministerstva kultúry dotáciu. 
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primátor 

-konštatoval, že bol na Ministerstve kultúry, kde sme podali žiadosť. V Banskej Bystrici sme 

sa dohodli, aby sa sanoval. Urobili sme, čo sa dalo, malo by byť vyhodnotenie. 

 

Mgr. Brisudová 

-už sme sa na MsZ rozprávali, mali sme aj počiatočný materiál, o zriadení sklárskeho 

a tehliarskeho múzea v areáli IT. Je to vízia, ale či je možnosť na VÚC podať projekt formou 

malých dielní, kde by sa remeslá ukazovali, ako to fungovalo. Máme v meste zaujímavosti, 

ktoré nie sú označené. Keby sme podali projekt na označenie zaujímavých budov, miest, alebo 

výskyt chránených rastlín, koho o to požiadať. 

 

MUDr. Baníková 

-existuje kultúrna komisia a agentúra cestovného ruchu, ktorá by mala zastrešovať kraj. 

Zastrešuje to p. Motyčka. Minulý týždeň s MUDr. Baníkom, prešli najdôležitejšie miesta 

v okrese, čo sa týka sklární, žriediel. Sú pripravené návrhy. Samotní výrobcovia, ako p. Trčan, 

by si mohli pri svojej fabrike niečo také zriadiť pre turistov. 

 

MUDr. Baník 

Oslovil ho p. poslanec Motyčka a vytypoval si miesta. Išiel na poslanecký prieskum. Pýtal sa 

na veci, ktoré chcel vidieť. Boli pozrieť p. Trčana, ktorý ukázal videozáznam sklárne 

v Čechách, ako to funguje tam. Turista si mohol pri návšteve vyfúkať svoj výrobok, dostal ho 

do obalu, prenocoval a cestoval ďalej. U nás to nie je možné takto zriadiť. P. Motyčka 

navrhol, aby aktivita išla od samospráv, aby sa presadil zákon. Boli pozrieť aj v Maštinci. 

 

Mgr. Jánošík 

-zamestnanosť je ťažká vec. Vláda by mala zvážiť, čo rozbehnúť. Mladí ľudia odchádzajú von. 

Je to škoda. 

 

MUDr. Baníková 

-dlhodobo nezamestnaní ľudia stratili pracovné návyky. My musíme zamestnať hlavne tých, 

čo nevedia robiť odbornú prácu. 

 

prednosta 

-podal informáciu o malom zimnom areále, ktorý by mohol vzniknúť v Poltári. Slovenský 

hokejový zväz požiadal samosprávy o vyjadrenie. Oslovili nás v I. kole. Predložili sme 

žiadosť. Podmienky sme splnili. Umiestniť sa dá jedine medzi bl. „E“, garážami 

a volejbalovou halou. Blízko sú inžinierske siete, komunikácie, ZŠ. Ročne by to stálo 120.000 

ako samosprávu. Museli by sme sa zaviazať, že si denne zarezervujeme 7 hodín plochy 

v rozsahu celého roka. To je jedna zo štyroch možností financovania. Ďalší spôsob štátna 

dotácia prostriedkov Ministerstva školstva, do tej by sme mohli byť. Ale aj tam treba 

zazmluvniť určitý počet hodín. Tretí spôsob nórske finančné zdroje. Štvrtý spôsob sponzor 

- mohla by sa po ňom volať hala.  

 

Bc. Tóčiková 

-požiadala tieto informácie zaslať skôr. Je to naraz veľa informácií a treba informovať 

o svojich krokoch. 

 

prednosta 

-členovia mestskej rady dali súhlas, aby sme mohli konať v tejto veci. Je to v rovine jednania.. 
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primátor 

-prejednávali sme na MsZ starú polikliniku. Poslanci zabrzdili, čo môže dať štát. Dozvedel sa 

to vietnamec, utekal do Nového mesta nad Váhom, kde sa dohodol. Takéto informácie 

nebudeme podávať. 

 

Bc. Tóčiková 

-13 poslancov odsúhlasilo, že počkáme, lebo sme nevedeli odkiaľ budeme mať financie. 

Zadĺžili by sme mesto. Na polikliniku 1 mil., KD 600.000, chceme riešiť tehelne... 

Minulý rok sme mali horúcu informáciu, že ideme budovať cesty. Cesty sme nechceli budovať 

v novembri, alebo v decembri, lebo to nie je efektívne. 

 

primátor 

-od 1. 6. bude platiť iný zákon a čakáme. Čo bolo 5.000 ponuky, posúva sa na 15.000, čo bolo 

do 20.000, bude do 50.000, čo bolo do 50.000, bude do 150.000. Stačí tri ponuky a môže sa 

robiť. 

V novembri tu bola celá technika, bolo to lacnejšie a mohli urobiť. 

 

Bc. Tóčiková 

-žeby neboli urobené vpuste, to nevadí? 

 

prednosta 

-bolo to domyslené. Firma, ktorá bola tu, bola pozrieť, pomerať. Jediný problém bol, či bude 

zámocká dlažba, alebo asfalt s tým, že bolo povedané, že sa bude robiť tri mesiace. Cestu 

medzi Brezničkou a Turičkami robili dva týždne. Tá istá firma by to bola urobila bez 

problémov. My sme sa nevedeli dohodnúť na povrchu cesty. V Poltári sa vtedy robiť nemohlo. 

Kľudne mohla byť urobená. Bude spravená toto leto. Môže sa urobiť všetko na komplet. 

Nemusíme rozdeľovať zákazky. Urobí sa aj za tržnicou, aj s parkoviskami to „U“ 

 

Bc. Tóčiková 

-má informácie, že vpuste a podklad nebol dobre poriešený. Je rozdiel ťahať asfalt v hrúbke 

25 cm a 5 cm. Tu mala byť 5 cm vrstva. 

 

MUDr. Baníková 

-cesta na Turičky je 8 cm poter 

 

prednosta 

-vpuste dnes spomínaš prvý krát. Tam bola zámocká dlažba, betón, asfalt. Asfalt vraj robia 

sedliaci. To je všetko vycenené. Ing. Cifraničová vytiahne návrh, čo robili projektanti. Všetky 

vpuste sú vycenené, spočítané do kusa. Ešte aj kanalizácia pred tržnicou, kde by sme tú vodu 

odviedli, zodvihli a vyriešili problém medzi Vašou budovou a tržnicou. 

 

p. Pitliak 

-nemalo tam byť výberové konanie na realizáciu? 

 

prednosta 

-tu to bolo všetko, zamietli ste to predtým, ako sa malo ísť robiť. Ani ste ich nepozreli. 
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MUDr. Baník 

-konštatoval, že podali žiadosť na rekonštrukciu šatní. Do konca marca bude výberové 

konanie, komu budú pridelené finančné prostriedky. Sme v užšom výbere. Je v jednaní 

s firmami, ktoré sú ochotné povedať položkovitý rozpočet, za akú sumu sme schopní projekt 

urobiť. Jedná sa o strešnú krytinu, zateplenie, okná, kúrenie. 

 

Mgr. Brisudová 

-mnohí poslanci predkladajú poslanecké návrhy a týmto sa snažia o rozvoj mesta. Chceme 

robiť komunikácie po 1. 6.. Budeme sa špecializovať na sklárske sídlisko. Chcela vedieť, či 

budeme mať dostatok  financií, aby sme mohli navrhnúť ďalšie komunikácie na rekonštrukciu, 

napr. chodník Ul. slobody. 

 

primátor 

-v záverečnom účte budeme vidieť koľko financií bude a rozdelíme. Chodník je najhorší po 

Vrabcovcov. 

 

Mgr. Brisudová 

-môžeme podať v poslaneckom  zbore návrh? 

 

primátor 

-treba počkať na záverečný účet a budeme vedieť, čo s KD a rozdelíme peniaze 

 

Mgr. Brisudová 

-kedy asi tak 

 

primátor 

-myslí si, že do mája. V pondelok prídu auditori, nemôžeme skôr zvolať MsZ a skôr sa 

vyjadriť k záverečnému účtu, kým auditori nedajú stanovisko. 

 

Mgr. Jánošík 

-zimný termín nás odradil, teraz je to nutnosť urobiť.  Niektoré vpuste a kanalizácia sú pod 

úrovňou cesty 20 – 30 cm, hlavne pred slobodárňou. Naplánujme toto, urobme a potom 

chodníky. 

 

prednosta 

-dali sme urobiť predbežný rozpočet aj v Slanej Lehote 

 

p. Pitliak 

-upozornil aj na cestu v Zelenom, dal to aj písomne, od zvoničky po tehelňu. Ničia to IT. 

 

prednosta 

-nech to nacenia a určíte prioritu. „U“ ako prvé a potom rozhodnite. 

 

Mgr. Slavkovský 

- poprosil urobiť parkovisko pred ZŠ 

-začal spolupracovať so športovou  akadémiou Mateja Tótha. Oslovili jednu školu z okresu. 

Oni sú tou školou. Rozbieha sa spolupráca. Od 1. 9. by to malo fungovať. 
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p. Štefančík 

-na minulom MsZ sa vyjadril nepresne ohľadom OZP. Našiel na stránke Poltára zmluvu. 

Primátor mal o tom informovať. Obaja primátor a prednosta sa vyslovili, že OZP má zmluvu 

so združením. 

 

primátor 

-ja viem presne. Zákon neporušujeme. Máme právnika, ten nás upozorňuje. 

 

p. Štefančík 

-18. 12. požiadal o sprístupnenie informácií o absolvovaní pracovných schôdzí primátora. 

Dostal odpoveď, že primátor ako štatutár zastupuje mesto, denne schvaľuje a podpisuje 

zmluvy, rozhodnutia, záväzné stanoviská, vybavuje rozsiahlu písomnú agendu...  čo hovorí 

zákon. Mesto samostatne nevedie takúto evidenciu. 

 

primátor 

-dostal si odpoveď v zmysle zákona 

 

p. Štefančík 

-v rámci otvorenosti samosprávy je to normálne u primátora Šale 

-prečo pri zvolávaní MsZ, pri pozvánke nie sú materiály 

-na stránke mesta nevie nájsť majetkové priznanie primátora 

 

primátor 

-majetkové priznanie odovzdal v zmysle zákona. Je na tom mieste, kde má byť. 

 

p. Štefančík 

-poslancom rozdal volebný program primátora z r. 2014. 

20. 8. odoznelo v televízii JOJ vo večerných správach, že poltársky okres je najzaostalejší na 

Slovensku. To je pravda. Minule tu prebehla veľká akcia, ku ktorej sa nepovedalo nič. Boli tu 

ľudia zvonku a tie prístupové cesty... Keď sa pozrel na ich autá, tak sa mu zle urobilo. 

Mali by sa riešiť. Už je to viac ako 5 rokov v takom stave. 

-zvyšovali sa poplatky za opatrovateľskú službu. Mesto Prešov si vybavilo dotáciu. Na každé 

miesto domácej opatrovateľskej služby vďaka projektu získali 500 €. 

 

primátor 

-nerozumieš tomu 

 

prednosta 

-aký to bol program, kto financoval. Niekto Vám to dal do ruky. Na majetkové priznanie je 

komisia. Len aby niekto vnášal nevraživosť. 

 

p. Štefančík 

-informácie sú posúvané, sedmička toto... 

-nedá mu nepripomenúť firmu Ulický 
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primátor 

-konštatoval, že podal na neho trestné oznámenie. To preveria, odišlo to teraz v utorok. 

A bude sa spovedať, lebo toto bol vrchol drzosti, že takto zavádza ľudí a občanov mesta, čo sa 

nezakladá na pravde. Nech si to preveria a nech sa každý zodpovedá za to, čo verejne napíše. 

 

p. Pitliak 

-ja mu pôjdem svedčiť 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Pavel  G A V A L E C                                      Ing. Pavel  O L Š I A K 

    primátor                                                             prednosta MsÚ 
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